
 
 
Perusteet eriävälle mielipiteelle 
 
 
 
Perustelut: 
-Kokouksessa ei tullut tyydyttävää selvitystä siitä, miksi lautakunnan puheenjohtaja Hannu Huoman ei nyt 
omasta mielestään ollutkaan esteellinen, vaikka hän edellisessä kokouksessa jääväsi itsensä tämän saman 
asian käsittelystä 
-päätös on sekava ja asenteellinen, mikä johtuu käsitykseni mukaan pitkälti siitä, että asiaa on ollut 
valmistelemassa hyvin pieni joukko luottamushenkilöitä. Suurimmalla osalla kokoukseen osallistuneista ei 
ollut mitään tietoa suunnitelmasta tai päätösehdotuksesta 
-päätöksen taloudelliset vaikutukset olisi selvitettävä ennen lopullista päätöksentekoa. Esim. vuoden 2022 
talousarvioon ei ole varattu rahaa isoja muutostöitä varten 
-Uuden 18-väyläisen radan turvallisuudesta ei ole mitään takeita. Nykyinen rata on suunniteltu satoja ratoja 
suunnitelleiden ammattilaisten toimesta ja siihen on tehty sen jälkeen tehty säännöllisesti turvallisuutta 
ylläpitäviä toimia. Käyttäjien vertailussa nykyistä rataamme pidetään yleisesti turvallisena ja näkyväisyydet 
ovat hyviä  
-päätöksen muut vaikutukset on myös selvitettävä, esim. alueella hiihtäjiä tulee kuulla ennen viitosen 
lenkin poistamista 
- uuden radan väylien sijainnit ja siirtymät väylien välillä tulisi olla selvillä (=väyläkartta) ennen lopullisen 
päätöksen tekemistä 
- päätöksessä on mainittu että suunnittelussa pitää käyttää paikallisen kartta-ammattilaisen osaamista. 
Kokouksessa tuli myös nimi esiin. Ko. henkilöllä ei ollut tästä mitään tietoa, kun hänelle soitin. Sanoi toki, 
että on käynyt frisbeegolfia muutaman kerran lasten kanssa heittelemässä 
- kuulemisen tulokset ja kannanotot asiaan olivat selvästi radan säilyttämisen kannalla. Päätöksenteossa 
nämä kuitenkin ohitettiin 
-kaiken kaikkiaan päätös jättää liikaa mahdollisuuksia tehdä oikaisuvaatimuksia ja/tai valituksia  
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